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Ronnebyortens ÄSKO  Protokoll fört vid styrelsemöte 
  i Hasselstad 2019-04-16. 
 
Närvarande: Lars Engdahl, Sven Holgersson, Ronny Jönsson, Per Bertland, Johan Wolgast, 
Markus Svensson och Henrik Erlandsson. 
Frånvarande: Mathias Jäghagen och Viktor Jönsson. 
 
§ 1  Lars Engdahl hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat. 
 
§ 2  Till sekreterare för mötet valdes Sven Holgersson. 
 
§ 3  Till att justera dagens protokoll valdes Henrik Erlandsson. 
 
§ 4  Dagordningen godkändes. 
 
§ 5  Föregående protokoll från den 19/2 lästes upp och godkändes. 
 
§ 6  Konstituering av styrelsen: 
 a) Till vice ordförande valdes Henrik Erlandsson. 
 b) Till sekreterare valdes Sven Holgersson. 
 c) Till kassör valdes Johan Wolgast. 
 d) Till vice sekreterare valdes Viktor Jönsson. 
 e) Till statistik- och rapportansvarig valdes Markus Svensson och Mathias 

Jäghagen. Mathias ansvarar för statistik gällande spillningsinventeringen. 
 f) Till fastighetsansvarig valdes Per Bertland. 
 g) Till webbmaster valdes Markus Svensson. 
 h) Till administratör i Jaktvakt valdes Mathias Jäghagen och Henrik Erlandsson. 
  Per Bertland ges samma behörigheter för att hantera fastigheterna. 

i) Till aktivitets- och trivselansvarig valdes Ronny Jönsson. 
j) Till ansvarig för åldersbestämningen valdes Ronny Jönsson. 

 

§ 7  Val av firmatecknare: 
  Lars Engdahl 19610320-xxxx och Johan Wolgast 19730927-xxxx valdes, 
  att var och en för sig, äga rätt att teckna firman. 
 
§ 8  Reflektioner kring årsmötet. 

Vid årsmötet som hölls i Hasselstad bygdegård närvarade femtiotalet personer. 
Mötet fortlöpte friktionsfritt utan några större diskussioner. 
Även i år ställdes frågan om jaktstarten på älg skulle flyttas fram, samtliga var 
överrens om att jaktstarten skall vara i enlighet med jakttabellen.  

 

§ 9  Ärenden rörande skyddsjakt. 
Det förekommer omfattande kronviltskador i vissa områdena kring Hoby. Det är 
också rapporterat en del färska skador på fastighet i Södra Bygget, Kallinge. 
Vad styrelsen känner till bedrivs ingen skyddsjakt på vuxna djur inom området. 

  
§ 10  Spillningsinventeringen kunde ej redovisas då Mathias ej var närvarande eller 

hade vidarebefordrat uppgifterna. 
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§ 11  Skötselplan älg. 
Arbetet med att revidera skötselplanen för älg får anstå fram till att styrelsen får 
de nya arealuppgifterna från Länsstyrelsen. Det är ännu inte klart vilka jaktlag 
som beviljats flytt till andra närliggande skötselområden. Dessutom är inte 
spillningsinventeringen redovisad. 

 

§ 12  Skötselplan kronvilt 
Planen revideras och ansökan kommer omfatta åtta (8) hjortar varav fyra (4) får 
vara större än spets, åtta (8) hindar och åtta (8) kalvar. Jakten på kronvilt 
kommer bedrivas fritt över hela området. 

 
§ 13  Rapporter och skrivelser. 

Jaktlag har ansökt om utökning av befintlig jakmark. Totalt berörs ca.100 
hektar. Skötselområdet beviljar utökningen med tanke på att sammanslagningen 
av skötselområdena fortfarande är en pågående process hos Länsstyrelsen. 

 
§ 14  Verksamhets- och mötesplan för 2019/2020. 

Lasse har på förslag att anordna ett föredrag i ämnet äganderätt med företagaren 
Karl Hedin under juni månad. Lasse undersöker möjligheterna att samarrangera 
föredraget, möjliga lokaler och kostnaderna för att genomföra detsamma. 

 
  7/5 Samrådsmöte, Hasselstad bygdegård kl.19.00. 
  14/5 Styrelsemöte, Hasselstad kl.18.30. 
  11/6 Styrelsemöte. 
  v32 Sommaraktivitet, skjutbanan i Tararp, Bräkne Hoby. 
  27/8 Styrelsemöte. 
  17/9 Höstmöte. 
  22/10 Styrelsemöte. 
  12/11 30-dagarsmöte. 
  10/12 Styrelsemöte. 
   
§ 15  Inför samrådsmötet. 

Inbjudan skickas ut likt tidigare år till berörda representanter med tillägg av de 
största jaktlagen i Hoby, Hoby LRF-avdelning samt annons under Föreningsnytt 
i dagspressen. Styrelsen samlas kl. 18.00. 

 
§ 16  Övriga frågor. 
  Inga övriga frågor fanns att behandla. 
 

§ 17  Lars Engdahl tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 

Vid tangentbordet   Justeras 
 

 ______________________  ____________________ 
 Sven Holgersson   Henrik Erlandsson 

 
 Ordförande 

 
 ____________________ 

 Lars Engdahl 


